
 

 

Protokół Nr 18/17 

z 19-go posiedzenia Komisji Gospodarczej i Finansów Gminy Grabowo,  

odbytej w dniu 23 listopada 2017 r. 

 

Początek obrad - godzina 14:30, zakończenie - godzina 15:50. 

Posiedzeniu Komisji Gospodarczej i Finansów Gminy Grabowo przewodniczył Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej i Finansów - p. Marek Zielonka, protokołowała Izabela Konopka. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 do protokołu).  

Na stan 8 członków obecnych 6. 

Ponadto, w posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1) Wójt gminy - Andrzej Piętka, 

2) Wiceprzewodniczący – Janusz Wiśniewski, 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku dziennego. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Konopkach- 

Monetach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Konopkach- Monetach. 

b)  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Surałach w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową w Surałach. 

c)  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Grabowie w ośmioklasową Szkołę 

Podstawową im. Antoniego i Jakuba Wagów. 

d) Przyjęcie ,, Programu współpracy Gminy Grabowo z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami na 2018 rok’’. 

e) zmian w budżecie Gminy Grabowo na 2017 rok. 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których zarządzającymi 

lub właścicielem jest Gmina Grabowo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

P r z e b i e g  o b r a d :  

 Ad. 1. Posiedzenie 19-tej Komisji Gospodarczej i Finansów Rady Gminy Grabowo otworzył 

przewodniczący p. Marek Zielonka, stwierdzając jednocześnie prawomocność posiedzenia. W dalszej kolejności 

przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty bez uwag. 

 Ad. 2. Przewodniczący poinformowała, że treść protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy była i jest dostępna w pokoju obsługi rady gminy oraz na stronie BIP Urzędu Gminy Grabowo.  

Radni nie zgłosili uwag merytorycznych do protokołu. 

Protokół z 19 –tej Komisji Gospodarczej i Finansów RG przyjęty został jednogłośnie w zapisanym brzmieniu. 

Na stan 8 członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 członków. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 

6 radnych, za przyjęciem protokołu w zapisanym brzmieniu głosowało 6 radnych. 

Ad.3.  

a) Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Konopkach- Monetach w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową w Konopkach- Monetach (projekt stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Projekt uchwały przedstawiła p. Izabela Konopka, która wyjaśniła, że z dniem 1 września 2017r., 



sześcioletnia Szkoła Podstawowa stała się ośmioletnią Szkołą Podstawową, co wynika z ustaw 

Przepisy wprowadzające- Prawo oświatowe oraz Prawo oświatowe. 

Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 7 radnych (na posiedzenie dotarł radny p. 

Ryszard Rydzewski). W głosowaniu jawnym spośród obecnych 7 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 7 

radnych. Nie było radnych głosujących przeciw ani też wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania 

członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali przedstawioną uchwałę. 

b) p. Izabela Konopka przedstawiła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Surałach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Surałach (projekt 

stanowi zał. nr 3 do protokołu) 

Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 7 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 7 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw ani też 

wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną uchwałę. 

c) p. Izabela Konopka przedstawiła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

Zespołu Szkół w Grabowie w ośmioklasową Szkołę Podstawową im. Antoniego i Jakuba Wagów 

(projekt stanowi zał. nr 4 do protokołu). 

Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 radnych na posiedzenie dotarł radny p. Robert 

Banachowski). W głosowaniu jawnym spośród obecnych 8 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych. 

Nie było radnych głosujących przeciw ani też wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania 

członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali przedstawioną uchwałę. 

d) p. Izabela Konopka przedstawiła uchwałę w sprawie przyjęcie ,, Programu współpracy Gminy 

Grabowo z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2018 rok’’ . Wyjaśniła, że Urząd 

Gminy Grabowo ma coroczny obowiązek podjęcia takiej uchwały do końca listopada. Poinformowała, 

że konsultacje społeczne projektu uchwały przeprowadzone były w dniach 8-22 listopada 2017r. 

Ogłoszenie o konsultacjach wraz z projektem programu na 2018r., zostało umieszczone w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Gminy Grabowo  (projekt stanowi zał. nr 5 do protokołu).  

Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 8 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw ani 

też wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną uchwałę. 

e) Szczegóły projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grabowo na 2017 r. przedstawił i 

omówił Wójt gminy p. Andrzej Piętka (projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 8 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw ani też 

wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną uchwałę. 

f) p. Mariusz Andrzejczyk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których zarządzającymi lub właścicielem jest Gmina Grabowo 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków (projekt stanowi zał. nr 7 do protokołu). 

Wyjaśnił, że dostawienie przystanków nie spowoduje wzrostu kosztów dowożenia dzieci do szkół 

a ma na celu jedynie zapewnienie bezpieczeństwa dzieciom dowożonym. 

Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 8 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw ani 

też wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną uchwałę. 

Ad. 4. Zapytania, wolne wnioski: 

Wójt Gminy p. Andrzej Piętka przedstawił plan wyjazdowej, XXII sesji Rady Gminy Grabowo. 

Poinformował również radnych o rezygnacji p. Mirosławy Pogorzelskiej z funkcji Przewodniczącego Rady 

Gminy Grabowo. 

Pani Jadwiga Milewska poprosiła o wyłapanie bezdomnych i agresywnych psów przy ul. Witosa w 

Grabowie. 



Ad. 5. Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął 19 posiedzenie Komisji Gospodarczej i 

Finansów Rady Gminy Grabowo. 

 

 

         Przewodniczący KGiF 

            /-/ Marek Zielonka 

 

 


